

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN INSURANCE Date: 06-04-2022 02:24:07 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين الاردنية التاريخ: 06-04-2022 02:24:07 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN INSURANCE announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة التأمين الاردنية عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهرية</b></p>
<p>Date of event: 06-04-2022</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 2022-04-06</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>After Greetings,  Reference is made to the disclosure dated 19-09-2021 related to the occurrence of material event and reference is made to the initial, non-binding and not final offer that was received by the Company from the investor (AI Holdings Ltd, subsidiary of Applied Artificial Intelligence Corporation Limited /AAICO), registered at the Abu Dhabi Global Market in accordance with the provisions of the legislations of the United Arab Emirates ("Investor"); <b>please note that the aforesaid Investor did not reach to an agreement with the Company in respect of the Investor's intention to acquire all of the shares of the shareholders in the Company according to the provisions of the Companies Law.</b>  Thank you for your cooperation Accept our respect</p>	<p>بعد التحية،  بالإشارة الى الإفصاح المؤرخ في 19-09-2021 المتعلق بوقوع حدث جوهرية وبالإشارة الى العرض المبدئي وغير الملزم وغير النهائي الذي تلقتة الشركة من قبل المستثمر (ايه أي هولدنجز ليمتد / AI Holdings Ltd ، شركة تابعة لـ ابلايد ارتفيشال انتلجينس كوربوريشن ليمتد / ايه ايه أي سي اوه) المسجلة في سوق أبوظبي العالمي ووفقاً لأحكام تشريعات الامارات العربية المتحدة ("المستثمر") ، يرجى العلم بان المستثمر المذكور لم يتوصل الى اتفاق مع الشركة بخصوص رغبته بتملك كامل أسهم مساهمي الشركة ووفقاً لأحكام قانون الشركات.  شاكرين لكم حسن تعاونكم،،،، واقبلوا فائق الاحترام،،،،</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadi Mohammad Majid Allan</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadi Mohammad Majid Allan</p>